
Protokół nr 41/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji 

i Rozwoju Gospodarczego 
w dniu  5 marca 2009 r. 

 
Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący Pan 

Henryk Sadzki. 

 

Ad. 2 

Obecni: 

• Przewodniczący:     Henryk Sadzki 

• Wiceprzewodniczący:    Mirosław Waluś 

• Członkowie:      Krzysztof Deutsch 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

Kazimierz Musielak 

Elżbieta Palka 

Krzysztof Wachowiak 

Jarosław Jędrkowiak 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

W posiedzeniu uczestniczył Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz 
Mayer..  

 

Ad. 3  

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia. 

W wyniku głosowania porządek został przyjęty głosami: 9 za. 
 
Ad. 4 
Wizytacja Domu Usamodzielnień. 
Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki poprosił o zabranie głosu Dyrektora Domu Dziecka 

w Bodzewie Panią Karolinę Dolatę. 

Pani Dyrektor poinformowała, że Dom Usamodzielnień jest domem, gdzie przebywają dzieci 

wkraczające w dorosłość. Są to dzieci, które ukończyły gimnazjum i uczęszczają do szkół 

średnich. Wychowankowie ci otrzymują określoną ilość środków pieniężnych na dzień. Kwota ta na 

dzień dzisiejszy wynosi 10 zł i za tą sumę muszą się wyżywić. Wychowankowie sami przygotowują 

pożywienie w wyznaczonym do tego aneksie kuchennym. Poza tym każda osoba w lodówce 

posiada swoją półkę na przechowywanie żywności. W domu tym przebywa wychowawca, który 

 



kontroluje, czy wychowankowie przygotowują posiłki oraz, czy o godz. 22:00 przebywają na terenie 

domu. Każdy wychowanek wychodząc z domu musi wypisać się w specjalnym zeszycie.  

Następnie głos zabrał zastępca dyrektora Pan Dariusz Marcinkowski. Poinformował, że obecnie 

w domu usamodzielnień przebywa 10 wychowanków, którzy do dyspozycji mają 5 pokoi. Jeden 

jest jednoosobowy, trzy dwuosobowe oraz jeden trzyosobowy. Dzieci te oprócz tego, że same 

przygotowują pożywienie, to same piorą oraz utrzymują porządek w domu.  

Pani dyrektor wyjaśniła także, że pobyt dzieci w domu usamodzielnień jest określona w czasie. Po 

osiągnięciu pełnoletniości albo wracają do domów rodzinnych, albo zaczynają pracować i 

utrzymują się na własną rękę.  Poza tym poinformowała, że w domu przebywa dziewczyna, która 

w roku bieżącym będzie zdawała maturę i w tej chwili nie ma dokąd wrócić. Po zadaniu matury 

chciałaby iść na studia. Pani Dyrektor wyjaśniła, że w miarę możliwości postara się o przyznanie 

tej dziewczynie stypendium, jednak kwota ta wystarczy jedynie na opłacenie studiów oraz dojazdy. 

W związku z powyższym zwróciła się do członków komisji z prośbą o poparcie wniosku dot. 

zagospodarowania budynku, który znajduje się przy domu usamodzielnień. W budynku tym 

znajdowałaby się świetlica środowiskowa oraz 2 lub 3 pokoje dla wychowanków, którzy byliby 

całkowicie usamodzielnieni. Wstępny kosztorys opiewa na kwotę 1 mln zł.  

Następnie komisja dokonała wizytacji poszczególnych pomieszczeń,  

 
Ad. 5 
Strefa przemysłowa Czachorowo 

Dyrektor Pan Grzegorz Mayer poinformował, że  inwestycja drogowa jest już wykonywana na 

odcinku drogi powiatowej prowadzącej od drogi wojewódzkiej 434 (początkowy odcinek 

przewidziany jest do wykonania przy budowie ronda) do strefy przemysłowej w Czachorowie gm. 

Gostyń. Modernizowany odcinek ma 742 m, a droga po remoncie będzie miała 8 m szerokości. 

Wartość inwestycji, która trwa od listopada ubiegłego roku, wynosi ok. 2 mln 200 tys. zł. Na tę 

inwestycję samorząd powiatowy otrzymał wsparcie z tzw. programu schetynówek w wysokości 762 

tys. zł. Już wykonano kanalizację deszczową, ustawiono 20 słupów oświetleniowych. Roboty 

prowadzi firma DROGBUD z Gostynia. Zakończenie prac planuje się na czerwiec. 

Ad. 6 
Wizytacja rozbudowy Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi 

Komisja dokonała wizji lokalnej rozbudowy szkoły.  

Dyrektor Pan Lech Bem poinformował, że dobudowane zostały 4 klasy, każda z nich będzie 

miała ok. 60 m2. Dodał także, że koszt dobudowy po przetargu wyniósł 350 tys. zł. Wyjaśnił także, 

że inwestycja dobiega końca, do wykończenia pozostało pomalowanie ścian oraz włożenie płytek.  

Dyrektor poinformował także, że złożył pismo do Zarządu Powiatu o wyposażenie nowo 

powstałych sal lekcyjnych (krzesła, ławki, meblościanka, biurko dla nauczyciela oraz fotel). Ogółem 

koszt zakupu wyniesie ok. 30 tys zł. 

 



Następnie głos zabrał radny Pan Jarosław Jędrkowiak. Zapytał, jak rozwija się technikum 

handlowe. Dyrektor wyjaśnił, że w tej chwili jest zapotrzebowanie na pół oddziału, dlatego jest 

łączone z technikum ekonomicznym.  

Dyrektor podał do wiadomości, że w roku bieżącym zostanie prawdopodobnie utworzone liceum o 

profilu wojskowym. Dodał także, że szkoła oraz gmina Krobia ma kontakt z jednostką w Śremie. W 

liceum tym jest zaplanowany jeden dzień mundurowy w tygodniu oraz tydzień na poligonie. 

Ponadto jednostka proponuje zakup mundurów polowych po preferencyjnych cenach.  

Radny Jędrkowiak zapytał, czy w związku z utworzeniem nowego kierunku, jakieś kierunki 

zostaną zlikwidowane. 

Dyrektor wyjaśnił,  że w tej chwili jest to dużą  niewiadomą, jednak nie ukrywa, że może się tak 
zdarzyć.  
 
Ad. 7 
Przegląd dróg powiatowych powiatowych pod kątem realizowanych zadań w 2009 r 
 
KROBIA ul. Kobylińska – planuje się wykonanie odwodnienia oraz chodnik. Robota 

współfinansowana przez Gminę Krobia. Zakres ok. 1 km. Zakresy roczne będą wykonywane w 

zależności od posiadanych środków. 

 
GĘBICE– planuje się wykonanie ścieżki rowerowej dł. 600 m. Zadanie będzie współfinansowane 

przez Gminę Pępowo. Zakończenie inwestycji planuje się w 2010 r. Nawierzchnia będzie 

częściowo bitumiczna i częściowo zostanie położona kostka brukowa. 

 

Droga GUMIENICE – POGORZELA – powierzchnia ok. 4,650 m zostanie utrwalona emulsją 

asfaltową i grysami. Wykonanie zadanie planuje się w miesiącu czerwcu i lipcu. 

 

BOREK ul. M. Konopnickiej – 5 marca br. podpisano umowę z wykonawcą – Konsorcium Jarocin. 

18 marca br. zostanie przekazany plac budowy. Wartość robót wyniesie 946 tys zł. Udział Gminy 

Borek 100 tys zł. Zakończenie inwestycji planuje się na koniec lipca br.  

 

Gostyń ul. Starogostyńska – budowa parkingu. Koszt inwestycji 130 tys zł. Udział Gminy Gostyń  

30 tys. zł. Istniejący parking zostanie poszerzony  o ok. 40  miejsc.  

 
Ad. 5 
W punkcie wolne głosy i wnioski głosu nie zabrano 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
Ad. 7 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki podziękował zebranym za udział w Komisji, poczym zamknął 

posiedzenie. 

 

 

 
 
 

Przewodniczący 
                                                       Komisji Bud żetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                                          Henryk Sadzki  

 

 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 

 


